

Sendt til: J.N.- M.G.- B.K.-R.R.- E.S.- S.H.-K.P.-G.E. - O.J. - U.S. - A.J.  
Mette Jeppesen , Helle Bisgaard

Centerrådet på Beltoften

Referat af Centerrådsmøde

Fredag d.26.jan. kl. 09.00

<b>CENTERRÅDET</b>	Mødt	Fraværende/ afbud	Fraværende
Jørgen Nielsen	X		
Margit Georgi – M.G.	X		
Birgit Kristensen - B.K.		x	
Reidun Rasmussen – R.R.	X		
Ella Stride - E.S.		x	
Susanne Holt S.H.	x		
Knud Pedersen K.P.	x		
Gitte Espersen G.E.	x		
Olga Jensen O.J.	x		
<b>SUPPLEANTER</b>			
Ulle Schmitz	x		
Asbjørn Jensen	x		
<b>Områdeleder</b>			
Mette Jeppesen	x		
Helle Bisgaard	x		
Gæst Pia Grabe fra lokalrådet	x		

**Pkt. 1 Velkomst v/formanden.**

- Formanden byder velkommen.

**Pkt. 2. Godkendelse af referat fra sidste møde.**

- Pia Grabe noteret som tilstede (i skema)– men det var hun ikke - det er dog noteret under pkt 3 i referat (1.12.2023)

**Pkt. 3. Orientering fra lokalrådet (hvis der er deltager tilstede).**

- Der er etableret et digitaliseringsværksted på Fynsgade centret – der er åbent om torsdagen kl 10 – 12
- En tilfredshedsundersøgelse blandt ældre viser, at der er flest tilfredse.
- Spørgsmål – om vi holder en særlig ”nytårskoncert” - nej ikke specielt, men anden form for nytårs fejring.

**Pkt. 4. Orientering fra aktivitetsleder og medarbejder.**

Mette: - Sjællandsgade centret er afviklet /lukket  
- Ellers intet nyt.

Helle: - Januar måned er gået godt -  
Filmvisning må ikke annonceres nogen steder på offentlige medier.  
Sommerhustur er vedtaget – en dag i juni.

### **Pkt. 5 Orientering fra formanden.**

- Der er installeret nyt komfur og emhætte i køkkenet
- Der er stadig problemer med at fjerne flasker på nogen hold – øl/sodavands flasker sættes i kasserne og vinflasker skal ud i flaskecontainer
- Der er besked fra kommunen, at der skal holdes "åbent hus" arrangement lørdag d.5. okt kl 10 – 14 ..... det kan arrangeres som et event og vi kan selv finde ud af hvordan vi vil præsentere centret.
- Onsdagsunderholdningen med Røverne fra Rold var særdeles god – 48 deltagere hørte på gode røverhistorier.
- Hjertestarteren er blevet serviceret/gennemtjekket – skal gøres en gang om året.
- De nye sangbøger er i hus – skal stemples og sættes på plads.
- Kai stopper med EDB undervisning
- Lissy stopper som holdleder for stavgang
- Knud stopper som holdleder for madlavning (mænd)

### **Pkt. 6 Nyt fra udvalgene.**

#### Turudvalget Jørgen og Susanne:

- Der er reserveret billetter til "Askepot" på Aalborg Teater d. 08.maj 2024  
Billetsalg tirsdag d. 06.febr kl 9.00
- Løvspringstur d. 24.maj – planlægning er i gang.

#### Arrangement udvalget Ella:

- Ikke til stede.

#### Aktivitetsudvalget Margit:

- Intet nyt.

#### Fest- og markedsudvalg Birgit:

- På Birgit's vegne har Susanne nogen spørgsmål .....  
B. ønsker at få fastsættelse af dato'er for centerrådsmøderne resten af året.  
**Svar:** det kan vi ikke – møderne aftales efter behov.
- B. foreslår sommermarked d. 06.juni  
**Svar:** Dato'en aftales på næste møde.
- B. foreslår julemarked d. 29.nov 2024  
**Svar:** Afgøres på næste møde – ligeledes centrets julefrokost -  
- centerrådets julefrokost d.6. dec. efter mødet
- Udvalgsmedlemmerne fastsættes efter generalforsamlingen.
- B. - en symaskine skal repareres – prisoverslag  
**Svar:** kontakt Mette FØR en evt. anden henvendelse.  
**Svar:** vedr. serviet foldning – de fleste er lavet af Reidun.

### **Pkt. 7 Økonomi: orientering af regnskabsfører og kasserer**

#### Knud:/Asbjørn

- Regnskabet udsendt pr mail - ingen særlige bemærkninger.

- Brev fra NORLYS – betaling for TV pakke stiger med 45,- kr om måneden

### **Pkt. 8 Dagens input.**

- Klargøring til festen iflg. Planen er ok.  
Borddækning starter kl 10  
Centerrådet møder kl 17
- Vedr. generalforsamlingen – 9.febr.  
**Centerrådet møder kl 12**  
Dirigent: Edmond

### **Pkt. 9 Næstkommende møde.**

- Næste møde afholdes efter generalforsamlingen 09.febr.2024 – konstitueringsmøde.

### **Pkt. 10 Eventuelt.**

Intet

Mødet slut kl 11.45

Ref. R.R.

